

တၢ်ရဲၣ်တၢ်ကျဲၤအတၢ်မၤကျဲၤ

Fairview တၢ်အိၣ်ဆူၣ်အိၣ်ချ့အတၢ်မၤစၢၤအတၢ်ဖံးတၢ်မၤတဖၣ်

ဖိလစံၣ်

ကျိၣ်စ့တၢ်မၤစၢၤဆိၣ်ထွဲဖိလစံၣ်

လံာ်ကွဲးဒိလၢဘၣ်တၢ်စဲကျိးတဖၣ်မ့ၢ်ထဲဒၣ်တၢ်ကွၢ်သယဲၤအဂီၢ်လီၤ.

ဝံသးစ့ၤကွၢ်သယဲၤအိၣ်လဲၤထီၣ်န့ၣ်လံာ်ကွဲးဒိလၢအဘၣ်အသီကတၢၢ်န့ၣ်တက့ၢ်.

တၢ်ပညိၣ်:

Fairview တၢ်အိၣ်ဆူၣ်အိၣ်ချ့အတၢ်မၤစၢၤအတၢ်ဖံးတၢ်မၤတဖၣ် ဒီး HealthEast (တပူၤယီၤမ့ၢ်, "Fairview")အိၣ်ဒီးတၢ်စံၣ်စိတဲစိယံာ်တၢ်မးလံာ်အဟ့ၣ်လီၤတၢ်အိၣ်ဆူၣ်အိၣ်ချ့တၢ်ကဟ့ၣ်ကယာ်လၢအကံာ်အစီဂ့ၤဆူပုၤဆါတဖၣ်လၢပပုၤတဝၢအပူၤ လၢတအိၣ်ဒီးတၢ်ကွၢ်မံာ်လၢ အဝဲသ့ၣ်ဟ့ၣ်အဘူးအလဲန့ၣ်တန့ၢ်အဖီခိၣ်ဘၣ်န့ၣ်လီၤ. Fairview သ့ၣ်ညါဟံပနီၣ်ဝဲလၢပုၤဆါတနီၤနီၤဘၣ်သ့ၣ်ဟ့ၣ်တၢ်ကူစါယါဘျါတၢ်အလိၣ်အိၣ်တၢ်အိၣ်ဆူၣ်အိၣ်ချ့တၢ်ကဟ့ၣ်ကယာ်တၢ်ဟ့ၣ်မၤစၢၤသ့ၣ်တဖၣ်လၢအဒီးန့ၣ်ဘၣ်ဝဲအဘူးအလဲတနီၤ မ့တမ့ၢ် ခဲလၢာ်တန့ၢ်ဘၣ်ခီဖျါလၢအဝဲသ့ၣ်တအိၣ်ဒီးတၢ်အိၣ်ဆူၣ်အိၣ်ချ့တၢ်အုၣ်ကီတၢ်ကျါဘၢ မ့တမ့ၢ် ခီဖျါလၢအဝဲသ့ၣ်အတၢ်အိၣ်ဆူၣ်အိၣ်ချ့တၢ်ကဟ့ၣ်ကယာ်အဘူးအလဲတဖၣ်အါန့ၢ်ကွၢ်အဝဲသ့ၣ်အတၢ်သ့တၢ်ဘၣ်လၢကဟ့ၣ်ဝဲန့ၣ်လီၤ. ဒ်သိးကဟ့ၣ်လီၤ Chaiy Care (တၢ်ဟ့ၣ်သးကညီတၢ်ကဟ့ၣ်ကယာ်တၢ်မၤစၢၤ) လၢအကြးအဘၣ်မ့တမ့ၢ် ကျိၣ်စ့တၢ်မၤစၢၤဆိၣ်ထွဲအဂၤဆူပုၤသ့ၣ်တဖၣ်လၢအလိၣ်ဘၣ်ဝဲန့ၣ်, Fairview အိၣ်ဝဲဒီးတၢ်မၤအကျိၤအကျဲတခါလၢကသမံသမိးဆါတံာ်ပုၤဆါအတၢ်ကြးဝဲဘၣ်ဝဲလၢတၢ်ဟ့ၣ်သးကညီတၢ်ကဟ့ၣ်ကယာ်တၢ်မၤစၢၤအဂီၢ်န့ၣ်လီၤ.

ဖိလစံၣ်လံာ်ဟံဖျါ: Fairview အၢၣ်လီၤအသးဆူတၢ်မၤဂ့ၤထီၣ်ပုၤတဝၢအတၢ်အိၣ်ဆူၣ်အိၣ်ချ့န့ၣ်လီၤ. ဖိလစံၣ်အံၤ ဘျါရဲၣ် Fairview ကျိၣ်စ့တၢ်ဟ့ၣ်မၤစၢၤတၢ်ဆိၣ်ထွဲဖိလစံၣ်အဒုအကြးအါမံၤန့ၣ်လီၤ.

တၢ်အိၣ်ပညိၣ်တဖၣ်:

တၢ်ကူစါယါဘျါတၢ်အလိၣ်အိၣ်

တၢ်ကူစါယါဘျါတၢ်အလိၣ်အိၣ်တၢ်ကဟ့ၣ်ကယာ်အံၤမ့ၢ်တၢ်ကဟ့ၣ်ကယာ်လၢ, Fairview ကသံၣ်သရၣ်ကူစါယါဘျါတၢ်ဆါထီၣ်ရီၤ/ကသံၣ်သရၣ်ကူစါယါဘျါပုၤဆါလၢအကံာ်အစီအိၣ်အတၢ်ထံၣ်အဖီခိၣ် ဒ်တၢ်ကဟ့ၣ်ကယာ်အတီပတီၢ်အသိး, တၢ်လိၣ်အီၤလၢအအိၣ်ဒီးအဂ့ၢ်အကျိၤလၢ:

- ကတြီဆါ တၢ်ဆူးတၢ်ဆါ, တၢ်အိၣ်သး, မ့တမ့ၢ် တၢ်အက့ၢ်အဂီၤတဂ့ၤဘၣ် အတၢ်စးထီၣ်သး မ့တမ့ၢ် အတၢ်နးထီၣ်,
- ကဒုးအိၣ်ထီၣ်တၢ်ဃုသ့ၣ်ညါတၢ်ဆါအကလံာ်,
- ကဟ့ၣ်လီၤ တၢ်ကူစါယါဘျါလၢအမၤကိညါလီၤက့ၤတၢ်, လၢအမၤဘျါတၢ်ဆါ, လၢအမၤပုၤက့ၤဂံၢ်ဘါလၢနီၢ်ခိၣ်, သကံာ်ပဝး ဒီး/မ့တမ့ၢ် သးတၢ်အိၣ်ဆူၣ်အိၣ်ချ့တၢ်အိၣ်သးတဖၣ်အဂီၢ်, ဒီး/မ့တမ့ၢ်
- ကမၤစၢၤပုၤတဂၤစုာ်စုာ်လၢကမၤကဲထီၣ်တၢ် မ့တမ့ၢ်
ကပၤယာ်တၢ်ဖံးတၢ်မၤအတၢ်သ့တၢ်ဘၣ်လၢတၢ်မၤတၢ်ဟူးတၢ်ဂဲၤကိးန့ၣ်ဒဲးတဖၣ်အပူၤ,

ခိဖျိဆိကမိဂ်ဃုာ်ပုၤတဂၤစုာ်စုာ်အတၢ်ဖံးတၢ်မၤတၢ်သ့တၢ်ဘၣ်ဒီးတၢ်ဖံးတၢ်မၤတၢ်သ့တၢ်ဘၣ်တဖၣ်လၢအကြးအဘၣ်ဝဲလၢ ပုၤတဂၤစုာ်စုာ်တဖၣ်လၢအသးန့ၣ်အိၣ်ဒ်သီးတဖၣ်အဂီၢ်ခဲခါလၢန့ၣ်လီၤ.

- တၢ်ကူစါယါဘျါတၢ်အလိၣ်အိၣ်တၢ်ဟ့ၣ်မၤစၢၤတဖၣ်ပၣ်ဃုာ် ပုၤခါထီၣ်တၢ်ဆါဟံၣ်ဒီးပုၤခါဟဲလၢတၢ်ချါတၢ်ဟ့ၣ်မၤစၢၤတဖၣ်လၢ အဘၣ်တၢ်ဟံၣ်လီၤအီၤလၢ သဲစး Title XIX of the Federal Social Security Act (ကီၢ်စၢၤဖျိၣ် ပုၤဂ့ၢ်ပီတၢ်ဘၣ်တၢ်ဘၢ သဲစး လံာ်တီၤလံာ်မိ XIX) အဖီလၢ, ဒီး ပုၤခါထီၣ်တၢ်ဆါဟံၣ် မ့တမ့ၢ် ပုၤခါဟဲလၢတၢ်ချါ တၢ်ဆါဟံၣ် တၢ်ဟ့ၣ်မၤစၢၤတဖၣ်ပၣ်ဃုာ်လၢတဖၣ်ပၣ်ဃုာ်လၢဘၣ်တၢ်ကျါဘၢအီၤခိဖျိဒီးဘၣ်တၢ်ဆိကမိဂ်အီၤလၢအမ့ၢ်တၢ်ကူစါယါဘျါအတၢ်လိၣ်အိၣ်လၢသဲ စး Title XVIII of the Federal Social Security Act အဖီလၢန့ၣ်လီၤ. လၢန့ၣ်အမဲာ်ညါ, တၢ်ကွၢ်ထွဲကဟုကယၢ်လၢအဘၣ်တၢ်ဟ့ၣ်ထီၣ်အီၤလၢတၢ်ဆါဟံၣ်အလီၢ်အကျဲခိဖျိပုၤမၤသကိးဃုာ်တၢ်တဖုမ့တမ့ၢ် LLC လၢတၢ်ဆါဟံၣ်ပာဲဒၣ်အစုမ့တမ့ၢ်အစုထီးနါတခါန့ၣ်ကြးဘၣ်ဝဲဒၣ်လၢကျိၣ်စ့တၢ်မၤစၢၤအဂီၢ်လီၤ. တၢ်မၤစၢၤအတၢ်ဖံးတၢ်မၤတဖၣ်ကဘၣ်တၢ်မၤအီၤ ဒ်ထံကီၢ်တၢ်ကူစါယါဘျါအတၢ်ဖံးတၢ်မၤအကျိၣ်အကွၢ်အတီၤပတီၢ်တဖၣ်အသိး လၢညီန့ၣ်ဘၣ်တၢ်တူၢ်လိာ်အီၤဖဲတၢ်ဆါကတီၢ်လၢတၢ်ဟ့ၣ်လီၤတၢ်မၤစၢၤအတၢ်ဖံးတၢ်မၤအခါန့ၣ်လီၤ. တၢ်ဟ့ၣ်မၤစၢၤတခါစုာ်စုာ်ကဘၣ်လၢလိာ်ဝဲလၢအနီၣ်ဂံၢ်နီၣ်ဒွဲး, တၢ်ဆါကတီၢ် ဒီး အတက့ၢ်လၢအကမၤကဲထီၣ်တၢ်ပညိၣ်လၢအကြးအဘၣ်န့ၣ်လီၤ.
- တၢ်ကူစါယါဘျါအတၢ်လိၣ်ဘၣ်တၢ်ဟ့ၣ်မၤစၢၤတဖၣ်တပၣ်ဃုာ်တၢ်ဟ့ၣ်မၤစၢၤတဖၣ်လၢအမ့ၢ် တၢ်မၤကွၢ်အဂီၢ်တၢ်န့ၣ်လီၤကျဲၤမၤဘၣ်တၢ်တဖၣ် မ့တမ့ၢ် တၢ်ကယၢ်ကယဲဃဲသးအန့ဆၢဘၣ်န့ၣ်လီၤ.
- တၢ်အိၣ်သးအဂၤတဖၣ်လၢအဆိၣ်ထွဲတၢ်ကူစါယါဘျါလီၤဆီအတၢ်ကူစါယါဘျါအတၢ်လိၣ်အိၣ်တဖၣ်ပၣ်ဃုာ်:
 - ဝဲအုၣ်တၢ်အုၣ်သးလၢအကံၢ်အစီၣ်လၢပုၤခါတဖၣ်လၢအအိၣ်ဒီးတၢ်အိၣ်သးလီၤဆီအံၤကန့ၢ်ဘျးလၢတၢ်ကူစါယါဘျါလၢ ဘၣ်တၢ်ဃုခွဲးထီၣ်အီၤ;
 - တၢ်န့ၢ်ဘျးအကလုာ်မ့ၢ် အဒိၣ်အမ့ၢ်လၢတၢ်ကူစါယါဘျါအဂီၢ်, ဒီး/မ့တမ့ၢ်
 - တၢ်ကူစါယါဘျါဒီး တၢ်ပၤဆုာ်ရဲၣ်ကျဲၤအကျဲအဂၤလၢအဘျးအလဲစ့တဖၣ်ဘၣ်တၢ်ဆိကမိဂ်အီၤဝံၤဒီးသမၤအီၤန့ၣ်လီၤ.

တၢ်မၤကွၢ်အဂီၢ်တၢ်န့ၣ်လီၤကျဲၤမၤဘၣ်တၢ်တဖၣ်

တၢ်မၤကွၢ်အဂီၢ်တၢ်န့ၣ်လီၤကျဲၤမၤဘၣ်တၢ်တဖၣ်မ့ၢ်တၢ်ကူစါယါဘျါတဖၣ်ဒီးတၢ်န့ၣ်လီၤကျဲၤမၤဘၣ်တၢ်တဖၣ်လၢညီန့ၣ်တဘၣ်တၢ်တူၢ်လိာ် အီၤဒ် အပူၤဖျးဒီးတၢ်ဘၣ်ယိၣ်ဒီးတုၤလီၤတီၤလီၤခိဖျိ ပုၤစဲၣ်နီၤတဖၣ်လၢ တၢ်မၤလီၢ်အပူၤလၢ တၢ်ဃုကွၢ်တၢ်ဆါကလုာ်, တၢ်တြီဆါတၢ် မ့တမ့ၢ် တၢ်ကူစါယါဘျါတၢ်အိၣ်ဆူၣ်အိၣ်ချ့တၢ်အိၣ်သးလၢတၢ်ဆိကမိဂ်အဖီလၢအပူၤန့ၣ်လီၤ.

ဖဲတၢ်ဆါတၢ်တၢ်လၢတၢ်န့ၣ်လီၤကျဲၤမၤဘၣ်တၢ် မ့ၢ်တၢ်မၤကွၢ်အခါ, တၢ်ဂ့ၢ်တၢ်ကျိၣ်အဘၣ်ထွဲတဖၣ်လၢအပၣ်ဃုာ်ဘၣ်ဆၢတမ့ၢ်ထဲဒၣ်:

- မ့ၢ်တၢ်န့ၣ်လီၤကျဲၤမၤဘၣ်တၢ်အံၤအိၣ်ထဲဒၣ်ဒ်တၢ်ကူစါယါဘျါတၢ်မၤလိၣ်အဒုအတြၢ်တခါခါ;
- မ့ၢ်လံာ်ကွဲးဖုၣ်လၢအဘၣ်ထွဲလၢကၢန့ၢ်တဖၣ်လၢဘၣ်တၢ်သမံသမိးအီၤလၢပုၤအတီၤတုၤသိးလိာ်သးအပူၤဃုထီၣ်ဝဲ တၢ်န့ၣ်လီၤကျဲၤမၤဘၣ်တၢ်အတၢ်မၤလိၣ်ဆူညါလၢ တၢ်အိၣ်ဆူၣ်အိၣ်ချ့တၢ်အိၣ်သးလၢတၢ်ဆိကမိဂ်အဖီလၢအဂီၢ်ခါ, မ့တမ့ၢ်
- မ့ၢ်တၢ်န့ၣ်လီၤကျဲၤမၤဘၣ်တၢ်အံၤကဘၣ်တၢ်စူးကါအီၤလၢ နီၢ်ခိအလီၢ်လီၤဆီအပူၤ, လၢကျဲလၢအလီၤဆီဒိၣ်မးအပူၤခါ, ဒီး/မ့တမ့ၢ် လၢတၢ်အိၣ်ဆူၣ်အိၣ်ချ့တၢ်အိၣ်သးလီၤဆီအဂီၢ်ခါ, န့ၣ် ညီန့ၢ်ဘၣ်တၢ်တူၢ်လိာ်အီၤခိဖျိပုၤစဲၣ်နီၤအဂၤတဖၣ်လၢတၢ်မၤလီၢ်လၢအဘၣ်ထွဲအပူၤ [လၢ Fairview, the Twin Citites, Minnesota, the US, ဒီးအဂၤအပူၤ)န့ၣ်လီၤ.

တၢ်ဝံတၢ်ဖိးဘၣ်ထွဲဒီးကျိၣ်စ့လၢအတၢ်အိၣ်ဂၢ်ဆိးကျါ

တၢ်အိၣ်သးဖဲလၢအအိၣ်ဝဲဒီးတၢ်အဘျးအလဲဖးဒိၣ်ဆူ Fairview

အဖုလၢတၢ်ပျဲပူၤတၢ်အခါအသွဲလၢကဟ့ၣ်လီၤတၢ်ဟ့ၣ်မၤစၢၤဒီးပုၤခါအတၢ်လိၣ်ဘၣ်လၢအကဲထီၣ်သးသ့တၢ်အိၣ်သးလၢတၢ်ဟ့ၣ်မၤစၢၤအံၤ

ပုဆိခဲလက်လါတအိန်ဒီးတင်အုန်ကီယုဒီးဟံဉ်ဃီကျိန်စုတင်ဟဲန့ဉ်လါအထဲသီးတုသီး မ့တမ့ အဖီလာ် \$၅၅,၀၀၀, လါအဒီးန့ဉ်ဘဉ်တင်ကူစါယါဘျါလါအလိဉ်အိန်န့ဉ် ကကြားဝဲဘဉ်ဝဲလါ တင်ထူးစုလီတင်အပူလါ ပုတအိန်ဒီးတင်အုန်ကီအဂီၢ် လါအထဲသီးတုသီးဒီး Fairview အပူဟ့ဉ်တင်အပူလါအအိန်ဒီးတင်ဟဲန့ဉ်အအါကတင်တင်အာဉ်လီအီလီအပူန့ဉ်လီ.

B. တင်ထူးစုလီတင်အပူလါတပဉ်ဃုာ်တဖဉ်:

1. ပုဆိတဖဉ်လါ တမ့ Minnesota မ့တမ့ Wisconsin ပုအိန်ဆိးတင်ဖိတဖဉ်ဖဲတင်ဟ့ဉ်မၤစၢၤအဆါကတီၢ်န့ဉ် တကြားဝဲဘဉ်ဝဲလါ တင်ထူးစုလီတင်အပူလါ ပုတအိန်ဒီးတင်အုန်ကီအဂီၢ်ဘဉ်န့ဉ်လီ.
2. ပုဆိတဖဉ်လါအဒီးန့ဉ်ဘဉ်တင်မၤဃံလါ, တင်ဃုထါ, တင်မၤကွၢ် မ့တမ့ တင်ဟ့ဉ်မၤစၢၤအဂါလါအလိဉ်တအိန်လါတင်ကူစါယါဘျါအဂီၢ်တဖဉ်န့ဉ်တကြားဝဲဘဉ်ဝဲလါ တင်ထူးစုလီတင်အပူလါ ပုတအိန်ဒီးတင်အုန်ကီအဂီၢ်ဘဉ်န့ဉ်လီ.
3. တင်ထူးစုလီတင်အပူလါ ပုတအိန်ဒီးတင်အုန်ကီအဂီၢ်ဘဉ်ထွဲထဲဒဉ်ဆူတင်ဆါဟံဉ်တဖဉ်ဒီးတင်ဟ့ဉ်မၤစၢၤတဖဉ်လါအသန့ထီဉ်အသးလါတင်ဆါဟံဉ် တဖဉ်ဒီး တင်ဆါဟံဉ်လါဘဉ်တင်ဃုထါဟ့ဉ်လီတင်မၤတင်ဟ့ဉ်မၤစၢၤတဖဉ်န့ဉ်လီ. ပုဆိတဖဉ်လါအဒီးန့ဉ် ကသံဉ်ဒီး တင်ဟ့ဉ်မၤစၢၤ (freestanding)သဘျုတဖဉ်, တင်ဟ့ဉ်မၤစၢၤတဖဉ်လါ ပုဟ့ဉ်လီတင်မၤစၢၤတဖဉ်လါတမ့ Fairview, တင်ဟ့ဉ်မၤစၢၤတဖဉ်လါ Fairview အတင်မၤအဖုတဖဉ်လါတဘဉ်တင်ကျါဘာအီလါ (Attorney General) ပီၢ်ရီခိဉ်ကျါ တင်အာဉ်လီအီလီအပူဒီး တင်ဟ့ဉ်မၤစၢၤအဂါလါတမ့တင်ဆါဟံဉ်တဖဉ်န့ဉ် တဘဉ်မၤန့ဉ် တင်ထူးစုလီတင်အပူလါ ပုတအိန်ဒီးတင်အုန်ကီအဂီၢ်ဘဉ်န့ဉ်လီ.

II. တင်ထူးစုလီတင်အပူလါတင်ဟံးန့ဉ်တင်အပူလါဘဉ်တင်ဃုထီဉ်အီတဖဉ်:

တင်ထူးစုလီတင်အပူလါအပတီၢ်တဖဉ်ကဘဉ်တင်ဒုးအိဉ်ထီဉ်အီဖဲ ကိးန့ဉ်ဒဲးအတင်စးထီဉ်ခိဖျိ Vice President of Revenue Management (ခိသွဲတင်ဟဲန့ဉ်တင်ပၤဆုာ်ရဲဉ်ကျဲၤကရၢခိဉ်စၢၤ) န့ဉ်လီ. တင်ထူးစုလီတင်အပူလါအံၤကဘဉ်တင်ဒီးသန့ထီဉ်အသးလါ စုလါဘဉ်တင်ဟ့ဉ်ကဒါကွၢ်အီအပူ လါဘဉ်တင်ဟ့ဉ်လီအီဆူ Fairview အပူဟ့ဉ်တင်လါအအိန်ဒီးကျိန်စုတင်ဟဲန့ဉ်အါကတင်လါ တင်ဟ့ဉ်မၤစၢၤတဖဉ်လါအသန့ထီဉ်အသးလါတင်ဆါဟံဉ်အဂီၢ်န့ဉ်လီ. တင်လီၢ် Finance Lead, အ Vice President of Revenue Management (ခိသွဲတင်ဟဲန့ဉ်တင်ပၤဆုာ်ရဲဉ်ကျဲၤကရၢခိဉ်စၢၤ), ဒီး Vice President of Revenue Cycle (ခိသွဲတင်ဟဲန့ဉ်တင်ဆါကတီၢ်အကွီၤကရၢခိဉ်စၢၤ) မ့တမ့ အဝဲသ့ဉ်အပူလါအဘဉ်တင်ဟ့ဉ်လီမူဒါကဘဉ်အာဉ်လီတူၢ်လိာ်တင်ဆါတင်တဖဉ်လါအဘဉ်တင်သ့ဉ်ထီဉ်အီလါတင်န့ဉ်ကျဲတဖဉ်အချါ, ပီၢ်ထွဲထီဉ် တင်အိဉ်သးလါအဆိကမိဉ်တယာ်အတင်သမံသမိးလီတံာ်လီဆဲးလါတင်ဂ့ၢ်တခါစုာ်စုာ်အပူန့ဉ်လီ.

ကျိန်စုတင်ဆိဉ်ထွဲမၤစၢၤ

လါတင်ထူးစုလီတင်အပူလါ ပုတအိန်ဒီးတင်အုန်ကီအဂီၢ်အမဲဉ်ညါ, Fairview ဟ့ဉ်လီကျိန်စုတင်မၤစၢၤဆိဉ်ထွဲလါ တင်ဟ့ဉ်မၤစၢၤလါအကြားအဘဉ်တဖဉ်အဂီၢ်လါတင်ကဟုကယာ်လါအပူဘဉ်တင်မၤစၢၤလီအကွၢ်အဂီၢ်အပူဆူ ပုတဂၤစုာ်စုာ်လါအကြားအဘဉ်ဝဲဒီး တင်ကြားတင်ဘဉ်အတင်လိဉ်ဘဉ်န့ဉ်လီ. ဂ့ၢ်ဂီၢ်အူတင်ကဟုကယာ်တင်ဟ့ဉ်မၤစၢၤတဖဉ်ဒီးလါတမ့ဂီၢ်ဂီၢ်အူတဖဉ်လါဘဉ်တင်ဟ့ဉ်လီတင်ကလုာ်ခိဖျိ Fairview အကသံဉ်သရဉ်လါအကံာ်အစီအိဉ်, လါကသံဉ်သရဉ်အဟ့ဉ်လီတင်ကလုာ်အတင်ထံဉ်အပူ, မ့တင်အလိဉ်အိဉ်လါတင်ကူစါယါဘျါသပုာ်ကတင်, ကြားဝဲဘဉ်ဝဲလါကျိန်စုတင်ဟ့ဉ်မၤစၢၤ,

ဒ်တၢ်ကဟုကယၢ်လၢဘၣ်တၢ်ဟ့ၣ်လီၤအီၤလၢတၢ်ဆါဟံၣ်တၢ်သ့ၣ်ထီၣ်အပူၤခီဖျိ ပုၤမၤသကိးဃုာ်တၢ်တဖုမ့တမ့ၢ် LLC လၢတၢ်ဆါဟံၣ်ပၤဝဲဒၣ်အစုမ့တမ့ၢ်အစုထိးနါတခါန့ၣ်လီၤ.

ပုၤသၢဖုတဖုလၢအဟ့ၣ်လီၤတၢ်မၤစၢၤလၢတမ့ၢ်ပုၤမၤတၢ်ဖိလၢအဟ့ၣ်လီၤဂ့ၢ်ဂီၢ်အူတၢ်ကဟုကယၢ် မ့တမ့ၢ် တၢ်ကဟုကယၢ်အဂၤလၢအလိၣ်တၢ်ကူစါယါဘျါသပုၤကတၢ်လၢတၢ်ဆါဟံၣ်အတၢ်သ့ၣ်ထီၣ်တဖၣ်ဘၣ်တၢ်ကွဲးရဲၣ်လီၤအီၤလၢ တၢ်ဘျးစဲဆူ ကျိၣ်စ့တၢ်မၤစၢၤဆီၣ်ထွဲဖိလၢစံၣ်အံၤအပူၤန့ၣ်လီၤ. တၢ်ဘျးစဲအံၤ တဲန့ၢ်ပၤမ့ၢ်တၢ်ကဟုကယၢ်လၢဘၣ်တၢ်ဟ့ၣ်လီၤအီၤခီဖျိပုၤဟ့ၣ်လီၤတၢ်မၤစၢၤတဖၣ်အံၤဘၣ်တၢ်ကျၢၢ်ဘၢအီၤခီဖျိ ကျိၣ်စ့တၢ်မၤစၢၤဆီၣ်ထွဲဖိလၢစံၣ်န့ၣ်လီၤ.

Fairview
ပၤယၢ်တၢ်ခွဲးတၢ်ယၢ်လၢကသမံသမိးကွၢ်ကျိၣ်စ့တၢ်မၤစၢၤဆီၣ်ထွဲတၢ်ယုထီၣ်တဖၣ်လၢတၢ်ဟ့ၣ်မၤစၢၤလၢတမ့ၢ်ဂ့ၢ်ဂီၢ်အူဘၣ်အဂီၢ်လၢကယု ကွၢ်တၢ်ကူစါယါဘျါအဂၤတဖၣ် မ့တမ့ၢ် တၢ်ဟ့ၣ်မၤစၢၤအလီၢ်အကျဲအဂၤတဖၣ်ဒီး ကသမၤကျိၣ်စ့တၢ်မၤစၢၤဆီၣ်ထွဲတၢ်ယုခွဲးထီၣ်တဖၣ်လၢကဒုးအိၣ်ထီၣ် တၢ်အဒိအတၢ်လၢအကဲထီၣ်ကျိၣ်စ့တၢ်တဂၢ်တကျါတၢ်ဝံသၢလၢကရၢတဖုအဂီၢ်န့ၣ်လီၤ.

ပုၤဆါတဖၣ်လၢအဒီးန့ၢ်တၢ်ကဟုကယၢ်ဖဲ Fairview န့ၣ်ဘၣ်တၢ်မ့ၢ်လၢအီၤလၢကဟ့ၣ်လီၤအဝဲသ့ၣ်အတၢ်ကဟုကယၢ်အဘျးအလဲသန့ထီၣ်အသးလၢအဝဲသ့ၣ်အတၢ်သ့တၢ်ဘၣ်လၢကဟ့ၣ်ဝဲန့ၣ် လီၤ. Fairview ကျိၣ်စ့တၢ်မၤစၢၤဆီၣ်ထွဲတမ့ၢ်တၢ်လဲလိာ်တခါလၢ တၢ်မၤကစၢ်တၢ်ဆီၣ်ထွဲ, ကမျါၢ် မ့တမ့ၢ် ပုၤတဂၤစုာ်စုာ်အတၢ်အုၣ်ကီၤလၢအဘၣ်တၢ်ပူၤအီၤအဂီၢ်ဘၣ်န့ၣ်လီၤ. လၢကကြးဝဲဘၣ်ဝဲလၢကျိၣ်စ့တၢ်ဟ့ၣ်မၤစၢၤအဂီၢ်, ပုၤဆါတဖၣ်ဘၣ်တၢ်မ့ၢ်လၢအီၤလၢ:

- ကမၤန့ၢ် ကမျါၢ် မ့တမ့ၢ် နီၢ်ကစၢ်တဂၤတၢ်အုၣ်ကီၤအတၢ်ယုထီၣ်တဖၣ်လၢအဝဲသ့ၣ်တဖၣ်အကြးဝဲဘၣ်ဝဲ, လၢအပုၤဃုာ်တၢ်ဟ့ၣ်ထီၣ် Fairview ဒီး တၢ်ဂ့ၢ်တၢ်ကျိၤတမံၤဂ့ၢ်တမံၤဂ့ၢ် ဒီး ခဲလၢလၢအလိၣ်အိၣ်လၢကဆဲးလီၤမဲၤလၢ တၢ်အုၣ်ကီၤတၢ်ရဲၣ်တၢ်ကျဲၤလၢဘၣ်တၢ်ဆီၣ်ထွဲအီၤလၢကမျါၢ်တဖၣ်အဂီၢ်န့ၣ်လီၤ.
- လူၤပိာ်မၤထွဲကျိၣ်စ့တၢ်မၤစၢၤဆီၣ်ထွဲတၢ်ပတံထီၣ်အတၢ်လိၣ်ဘၣ်တဖၣ်, ပုၤဃုာ် တၢ်ဟ့ၣ်ထီၣ်လံာ်တီၤမိတဖၣ်လၢအလိၣ်အိၣ်သပုၤကတၢ်န့ၣ်လီၤ.

ကျိၣ်စ့တၢ်မၤစၢၤဆီၣ်ထွဲတၢ်ကြးဝဲဘၣ်ဝဲ

Fairview အတၢ်ကံၢ်စီအခွဲးယၢ်လၢကဒီးန့ၣ်ဘၣ် ကျိၣ်စ့တၢ်မၤစၢၤဆီၣ်ထွဲအဂီၢ်န့ၣ် ဒီးသန့ထီၣ်အသးလၢ ဟံၣ်ဖိဃီဖိကျိၣ်စ့တၢ်ဟဲန့ၢ်ဒီးတၢ်စုလီၢ်ခိၣ်ခိၣ်လီၤ.

တၢ်ပတံထီၣ်ကျိၣ်စ့တၢ်မၤစၢၤဆီၣ်ထွဲကွီၣ်ဒိကဘၣ်ဟဲပုၤဃုာ်ဒီးဟံၣ်ဖိဃီဖိကျိၣ်စ့တၢ်ဟဲန့ၢ်ဒီးတၢ်စုလီၢ်ခိၣ်ခိၣ်အတၢ်အုၣ်သးအကွီၣ်ဒိတဘျီ န့ၣ်လီၤ.

ကျိၣ်စ့တၢ်ဟဲန့ၢ်ဒီးတၢ်စုလီၢ်ခိၣ်ခိၣ်အတၢ်အုၣ်သးလၢတၢ်တူၢ်လိာ်အီၤသ့ပုၤဃုာ်ဝဲဒီးပုၤဒိၣ်တုာ်ခိၣ်ပုၤခဲလၢတဖၣ်လၢဟံၣ်ဖိဃီဖိပူၤဒ်အံၤ- လၢလဲအလံာ်ဖျိတဖၣ်လၢလၢအလီၢ်ခဲကတၢ်, လံာ်တီၤလံာ်မိတဖၣ်လၢဟံၣ်ဖျါပုၤဂ့ၢ်ဂီၢ်တၢ်ဘၣ်တၢ်ဘၢ, တၢ်တန့ၢ်ဖိးန့ၢ်မၤ, တၢ်နီၢ်ခိၣ်ကွီၢ်ဂီၤတလၢပုၤ ဒီးဒိမၤဝဲ/ဖိတၢ်ဆီၣ်ထွဲမၤစၢၤအတၢ်န့ၢ်ဘျး, စုတၢ်ဒီးခိၣ်မံၤရှၢၣ်အပူၤအစုစရီၤလံာ်မိတဖၣ်(လၢကျိၣ်စ့လဲ မ့တမ့ၢ် တၢ်ပတံကီၤဂီၢ်) ဒီးခဲခါကတၢ်တၢ်ဟ့ၣ်ခိၣ်သ့ၣ်အလံာ်တကွီၣ်ဒိလၢန့ၣ်အဂီၢ်.

ကျိၣ်စ့အတၢ်ဟဲန့ၢ်အလံာ်ဟံၣ်ဖျါလၢပုၤပတံထီၣ်တၢ်လၢအအိၣ်ဒီးနီၢ်ကစၢ်တဖၣ်တၢ်မၤအဂီၢ်န့ၣ်အလိၣ်အိၣ်ဝဲလီၤ. ကျိၣ်စ့အတၢ်ဟဲန့ၢ်မ့ၢ်တအိၣ်ဘၣ်န့ၣ်, ကျိၣ်စ့တၢ်ဟဲန့ၢ်တအိၣ်လံာ်ဟံၣ်ဖျါအတၢ်ဘိးဘၣ်သ့ၣ်ညါအံၤဘၣ်တၢ်တူၢ်လိာ်အီၤလီၤ.

ကျိၣ်စ့တၢ်ဟဲန့ၢ်တၢ်န့ၣ်ကျဲတဖၣ်ကဘၣ်တၢ်ကွၢ်ဘၣ်ကဒါက့ၤအီၤဃုာ်ဒီး ကီၢ်စၢ်ဖျိတၢ်ဖျိတၢ်ယၢ်တၢ်န့ၣ်ကျဲတမၤသီတဖၣ်လၢဘၣ်တၢ်ထုးထီၣ်ရၢလီၤအီၤခီဖျိ (Center for Medicare and medicaid Sevices) ဝဲလီၤလၢ တၢ်အိၣ်ဆူၣ်အိၣ်ချ့တၢ်ကွၢ်ထွဲဒီး တၢ်ဆီၣ်ထွဲ တၢ်ဟ့ၣ်တၢ်မၤစၢၤတဖၣ် န့ၣ်လီၤ.

ကျိပ်စုတင်ဟဲနင်တင်နင်ကျဲတဖန်လကျိပ်စုတင်မၤစၢၤဆိပ်ထွဲတင်ကြးဝဲဘၣ်ဝဲဖဲ Fairview အိပ်ဝဲဒ်အဖီလ်န့ၣ်လီၤ:

ဟံၣ်ဃီကျိပ်စုတင်ဟဲနင် ကီၢ်စၢၤဖျိၣ်တၢ်ဖျိၣ်တၢ်ယၢ်တၢ် န့ၣ်ကျဲတဖန်အမူးကယၤ %	% တၢ်မၤစၢၤလီၤတၢ်အပူၤလကျိပ်စုတင်ဟဲ န့ၣ်ဟံၣ်ဖျိၣ်တၢ်တၢ်ထုးကွံာ်ခိသ့ တၢ်ဟံးန့ၣ်တၢ်အပူၤတဖန်
၀-၂၀၀%	၁၀၀%
၂၀၁%-၃၀၀%	၅၀%

စုလီၢ်ခိၣ်ခိၣ်တၢ်န့ၣ်ကျဲတဖန်လကျိပ်စုတင်မၤစၢၤတၢ်ကြးဝဲဘၣ်ဝဲဖဲ Fairview မ့ၢ်ဒ်အဖီလ်အသိးန့ၣ်လီၤ:

ဟံၣ်ဃီဖိမ့ၢ်အိၣ်ဒီးတၢ်စုလီၢ်ခိၣ်ခိၣ်တဖန်လကျိပ်စုတၢ်စုတၢ်စုတဖန်, stock စုလီၢ်ခိၣ်ခိၣ်တဖန်, ဒီး
တၢ်အိၣ်ဘျးလၢတၢ်မၤမူဒါအပူၤဟံၣ်ဖျိၣ်မ့ၢ်အါန့ၣ် \$၅၀၀,၀၀၀ န့ၣ်
အဝဲသ့ၣ်တဖန်တကြးဝဲဘၣ်ဝဲလကျိပ်စုတင်မၤစၢၤဆိပ်ထွဲအဂီၢ်ဘၣ်န့ၣ်လီၤ.

Fairview တစူးကါတၢ်ကြးဝဲဘၣ်ဝဲ software လၢအဆိကမိၣ်တယၢ်တၢ်တခါဂ့ၤတခါဂ့ၤလၢကအၢၣ်လီၤတူၢ်လီၢ် မ့တမ့ၢ် သမၤ
ပုၤဆါတဖန်လၢ ကျိပ်စုတင်မၤစၢၤဘၣ်န့ၣ်လီၤ. လၢပုၤဆါတဖန်လၢဘၣ်တၢ်ဆၢတၢ်လၢကအိၣ်ဒီးတၢ်ကြးဝဲဘၣ်ဝဲအခဲအံၤလၢ
တၢ်ကူၤစါယါဘျိတၢ်မၤစၢၤဆိပ်ထွဲ မ့တမ့ၢ် Minnesota တၢ်ကဟုကယၢ် (တပူၤဃီမ့ၢ် "MA")အဂီၢ်,
ပုၤဆါတဂၤစုၣ်စုၣ်လၢအစုအိၣ်တၢ်လၢကဘၣ်ဟ့ၣ်က့ၤလၢအအိၣ်ထီၣ်တချး MA တုၤလီၤတီၤလီၤအမုၢ်နံၤဘၣ်န့ၣ် ကကြးဝဲဘၣ်ဝဲလၢ
ကျိပ်စုတင်မၤစၢၤအဂီၢ်န့ၣ်လီၤ.

တၢ်မၤကျိပ်စုတင်မၤစၢၤဆိပ်ထွဲတၢ်ပတံထီၣ်တဖန်

- Fairview ကဟ့ၣ်လီၤကျိပ်စုတင်ဟ့ၣ်ကူၣ်တဲသကိးတၢ်ဆူ ပုၤဆါတဖန်ဒီးအဝဲသ့ၣ်အဟံၣ်ဖိမ့ၢ်တဖန်လၢ ကမၤစၢၤဃုာ်တၢ်ဒီး
တၢ်ဒုးန့ၣ်ဖျါထီၣ်တၢ်ဃုထၢတဖန်လၢအကြးဝဲဘၣ်ဝဲလၢ တၢ်ကြးဝဲဘၣ်ဝဲဒီး ကျိပ်စုအမူအဒါတဖန်န့ၣ်လီၤ
ပုၤဆါတဖန်လၢအဟံၣ်ဖျါထီၣ်ကျိပ်စုတင်ဘၣ်ကီၢ်ဘၣ်ခဲန့ၣ် ကဘၣ်တၢ်ဟ့ၣ်လီၤအီၤ
ကျိပ်စုတင်မၤစၢၤတၢ်ဆိပ်ထွဲတၢ်ပတံထီၣ်တခါန့ၣ်လီၤ.
- လၢကပတံထီၣ်ကျိပ်စုတင်မၤစၢၤဆိပ်ထွဲအဂီၢ်, ပုၤတဂၤကဘၣ်မၤပုၤကျိပ်စုတင်မၤစၢၤဆိပ်ထွဲတၢ်ပတံထီၣ်ဒီး
ဟ့ၣ်လီၤလံာ်တီၤလံာ်မိလၢအလိၣ်ဘၣ်အီၤလၢအဘၣ်ထွဲဒီးဟံၣ်ဃီအတၢ်ဟဲနင်ဒီး စုလီၢ်ခိၣ်ခိၣ်တဖန်န့ၣ်လီၤ (ကွၢ်ဘၣ်လၢအဖီလ်).
ကျိပ်စုတင်မၤစၢၤဆိပ်ထွဲတၢ်ပတံထီၣ်တခါအံၤဘၣ်တၢ်မၤန့ၢ်အီၤကလီၤသ့ဒိဖျိတၢ်ကိးဘၣ် HealthEast Customer Service ဖဲ
၆၅၁-၂၃၂-၁၁၀၀, Fairview Customer Service ဖဲ ၆၃၂-၆၇၂-၆၇၂၄, မ့တမ့ၢ် Fairview Range Customer Service ဖဲ ၂၁၈-
၃၆၂-၆၆၂၄ န့ၣ်လီၤ. တၢ်မၤစၢၤဆိပ်ထွဲဒီးတၢ်ပတံထီၣ်တၢ်န့ၣ် ဘၣ်တၢ်မၤန့ၢ်အီၤသ့ဒိဖျိကိးဘၣ်လီၤတဲစီနီၣ်ဂံၢ်တဖန်အံၤစ့ၢ်ကိးန့ၣ်လီၤ.

ပုၤဆါလၢတဟံၣ်ဖျါထီၣ်တၢ်တသ့တဘၣ်လၢကဟ့ၣ်အဘူးအလဲလၢညါတဂၤန့ၣ် ဆဲးကျိး (HealthEast Customer Service)
ပုၤစူးကါတၢ်ဖိ တၢ်ဟ့ၣ်တၢ်မၤစၢၤ, (Fairview Customer Service)ပုၤစူးကါတၢ်ဖိ တၢ်ဟ့ၣ်တၢ်မၤစၢၤ, မ့တမ့ၢ် (Fairview Range
Customer Service)ပုၤစူးကါတၢ်ဖိ တၢ်ဟ့ၣ်တၢ်မၤစၢၤ သ့ ဖဲဒီးန့ၢ်ဘၣ်တၢ်ဃုတၢ်အဘူးအလဲဝံၤ, မ့တမ့ၢ် ကျိပ်စုပုၤဟ့ၣ်ကူၣ်တဲသကိးတၢ်
ဘၣ်သ့ၣ်သ့ၣ်ကဆဲးကျိးပုၤဆါန့ၣ်လီၤ. ပုၤစူးကါတၢ် အတၢ်ဟ့ၣ်မၤစၢၤ အပုၤခၢၣ်စး ကန့ၣ်ဃီပုၤဆါဆူ
ပုၤမၤတၢ်ဖိလၢအကြးဝဲဘၣ်လၢကပတံထီၣ် ကမုၢ်တၢ်မၤစၢၤဆိပ်ထွဲတၢ်ရဲၣ်တၢ်ကျဲတဖန်လၢ အကြးဝဲဘၣ်တဖန်ဒီး
သမံသမိးကွၢ်ပုၤဆါလၢကျိပ်စုတင်မၤစၢၤတၢ်ကြးဝဲဘၣ်ဝဲအဂီၢ်န့ၣ်လီၤ.

ပုၤပတံထီၣ်တၢ်တဖန်လကျိပ်စုတင်မၤစၢၤဆိပ်ထွဲတဖန်အဂီၢ်ကဘၣ်တၢ်ဟ့ၣ်လီၤအီၤတၢ်ပတံထီၣ်လံာ်ဒိတခါန့ၣ်လီၤ.

- လံာ်အဒိတဖန်လၢဘၣ်တၢ်မၤပုၤအီၤန့ၣ် ကဘၣ်တၢ်ဆူအီၤဆူညါဆူ
တၢ်ဟ့ၣ်သးကညီၤတၢ်ကဟုကယၢ်တၢ်မၤစၢၤပၤဆူတၢ်မူဒါခိၣ်တဖန်အအိၣ်န့ၣ်လီၤ.

- ဖဲတပ်တံထီၣ်အတလတပွဲၤတဘျီအံၤ ဘၣ်တၢ်ဆုၤကဒါက့ၤအီၤဆူ Fairview န့ၣ်၊ လိာ်ပရၢတဘျီတၢ်ကဆုၤအီၤဆူပုၤလၢအမူအဒါအိၣ် အအိၣ်ဃုာ်ဒီးတၢ်ရဲပုၤဘၣ်ဃးတၢ်လိာ်ဘၣ်န့ၣ်လီၤ.
- Fairview ကဟ့ၣ်လီၤအဝဲအတၢ်မၤစၢၤဆီၣ်ထွဲတၢ်ဆၢတံာ်တဖၣ်အတၢ်ဘိးဘၣ်သ့ၣ်ညါလၢတၢ်ကွဲးအပူၤလၢလိာ်နီၣ်လိာ်လၢအသီ ၃၀ အတီၢ်ပူၤလၢအဒီးန့ၣ်ဘၣ် ကျိၣ်စ့တၢ်မၤစၢၤဆီၣ်ထွဲတၢ်ပတံထီၣ်တၢ်လၢအလၢအပူၤန့ၣ်လီၤ. တၢ်ဘိးဘၣ်သ့ၣ်ညါအံၤကပၣ်ဃုာ် တၢ်မၤစၢၤလီၤအပတီၢ်လၢ အလီၤပလီၢ်ဒီး ပုၤဆါအတၢ်သ့တၢ်ဘၣ်လၢကဟ့ၣ်တၢ်အဘူးအလဲန့ၣ်လီၤ. တၢ်ဂ့ၢ်လိာ်တဖၣ်ကပၣ်ဃုာ် တၢ်ဂ့ၢ်တၢ်ကျိၤလၢတၢ်သမၤတၢ်အဂီၢ်ဒီး တၢ်န့ၣ်ကျဲတဖၣ်လၢတၢ်မၤအကျိၤအကျဲအဂီၢ်လၢပုၤဆါပတံထီၣ်တၢ်ဆိမိၣ်ကဒါက့ၤတၢ်အဂီၢ်သ့န့ၣ်လီၤ. တၢ်ဆၢတံာ်လၢတၢ်တကြားတဘျီဒီးကျိၣ်စ့တၢ်မၤစၢၤဆီၣ်ထွဲအံၤတုၤလီၤတီၤလီၤ ၀ ၆လၢ (ကဘၣ်ထွဲဆူ တၢ်ကဟ့ၣ်ကယာ်လၢဘၣ်တၢ်ဟ့ၣ်လီၤအီၤလၢ အကြားအဘၣ်ဒီး ဖီလစံာ်အံၤအတၢ်လိာ်ဘၣ်တဖၣ်) လၢအလိာ်တအိၣ်လၢတကပတံထီၣ်ကဒါက့ၤဘၣ်န့ၣ်လီၤ.
- ပုၤဆါဃုာ်ထီၣ်တၢ်ကြားဝဲဘၣ်ဝဲတၢ်ဆၢတံာ်တၢ်ဆိမိၣ်ကဒါက့ၤလၢ fairview ကျိၣ်စ့တၢ်မၤစၢၤဆီၣ်ထွဲအဂီၢ်သ့ ဒီဖျါတၢ်ပတံထီၣ်တၢ်လၢ တၢ်ဂ့ၢ်တၢ်ကျိၤအဂၤလၢတၢ်ကွဲးအပူၤ, ဒ်သိး ကျိၣ်စ့တၢ်ဟဲန့ၣ်တၢ်ဟံၣ်ဂၢၢ်ဟံၣ်ကျါ မ့တမ့ၢ် တၢ်အိၣ်သးတၢ်ဟံၣ်ဖျါတၢ်တဲန့ၢ်ပၢ်တဖၣ်, ဆူပုၤအၢၣ်လီၤတူၢ်လိာ်တၢ်လၢအဘၣ်တၢ်ဟ့ၣ်လီၤမူဒါလၢ တၢ်သမၤတၢ်ဘိးဘၣ်သ့ၣ်ညါအအိၣ် လၢအသီ ၃၀ အတီၢ်ပူၤန့ၣ်လီၤ. တၢ်ကြားဝဲဘၣ်ဝဲ အတၢ်သမၤတၢ်လၢညါ လၢကျိၣ်စ့တၢ်မၤစၢၤဆီၣ်ထွဲအဂီၢ်အံၤ မ့ၢ်ဘၣ်တၢ်ဟံၣ်ဂၢၢ်ဟံၣ်ကျါအီၤန့ၣ်, တၢ်ဘိးဘၣ်သ့ၣ်ညါလၢတၢ်ကွဲးပူၤကဘၣ်တၢ်ဆုၤအီၤဆူ ပုၤအဖုလၢအမူအဒါအိၣ်န့ၣ်လီၤ. တၢ်ထၢဖျိၣ်တၢ်ဟံးဂ့ၢ်ပိာ်ထွဲထီၣ်အခဲလၢစရိတဖၣ်အဖီခိၣ်ကဘၣ်တၢ်ဟံၣ်ပတုၢ်အီၤမိကိာ်ဖဲတၢ်ဆိမိၣ်ကဒါက့ၤတၢ်အဆၢကတီၢ် န့ၣ်လီၤ.
- ကျိၣ်စ့တၢ်မၤစၢၤဆီၣ်ထွဲတၢ်ထုးစ့ၤလီၤတၢ်အပူၤတဖၣ်ကဘၣ်ထွဲဝဲဆူ စရိတဖၣ်လၢဘၣ်တၢ်အၢၣ်လီၤတူၢ်လိာ်အစ့အိၣ်တုၢ်လၢကဘၣ်ဟ့ၣ်က့ၤတၢ်လၢအအိၣ်တုၢ်ဖဲ တၢ်ထုးစ့ၤလီၤတၢ်အပူၤလၢ ပုၤတအိၣ်ဒီးတၢ်အၢၣ်ကီၤအဂီၢ်အတၢ်ပတံထီၣ်ဝဲ မ့မ့ၢ်လၢပုၤဆါအံၤကြားဝဲဘၣ်ဝဲလၢ တၢ်အၢၣ်လီၤတူၢ်လိာ်တၢ်သိၣ်တၢ်သီတဖၣ်အဖီလၢန့ၣ်လီၤ. ပိာ်ထွဲထီၣ်ကျိၣ်စ့တၢ်မၤစၢၤဆီၣ်ထွဲတၢ်ကြားဝဲဘၣ်ဝဲအတၢ်ဆၢတံာ်, ပုၤတဂၤစုာ်စုာ်လၢအကြားအဘၣ်ဝဲဒီးကျိၣ်စ့တၢ်မၤစၢၤဆီၣ်ထွဲန့ၣ်တဘၣ်တၢ်ဟံးန့ၢ်အပူၤအါန့ၢ်ဒီး ကျိၣ်စ့လၢညီန့ၢ်ဘၣ်တၢ်ဃုာ်အီၤ (AGB) ဆူ ပုၤတဂၤစုာ်စုာ်လၢအအိၣ်ဒီးတၢ်အၢၣ်ကီၤလၢဂ့ၢ်ဂီၢ်အူ မ့တမ့ၢ် တၢ်ကဟ့ၣ်ကယာ်လၢအလိာ်တၢ်ကူစါယါဘျါသပုၢ်ကတၢ်အဂီၢ်န့ၣ်လီၤ. AGB အံၤဘၣ်တၢ်ဒွဲးအီၤလၢတၢ်ဆါဟံၣ်တဖျါစုာ်စုာ်လၢအစူးကါ တၢ်ကွဲးကဒါက့ၤအကျဲလၢစ့အိၣ်လိးလၢဘၣ်တၢ်ဒီးန့ၢ်ဘၣ်က့ၤအီၤအဂီၢ်လၢပနံာ်တၢ်ကၤ မ့တမ့ၢ် ကသံာ်ကသီတၢ်ကဟ့ၣ်ကယာ်စရိခဲလၢတဖၣ်လၢအပူၤကွဲးကျိၣ်စ့အနံာ်အဂီၢ်န့ၣ်လီၤ. တၢ်ဂ့ၢ်တၢ်ကျိၤအလံာ်ကဘျိးစးထီၣ်လၢ Fairview အ ကျိၣ်စ့လၢဘၣ်တၢ်ဃုာ်အပူၤအမုးကယၤညီန့ၢ်န့ၣ် ဘၣ်တၢ်မၤန့ၢ်အီၤကလီၤသ့ဒီဖျါဆဲးကျိး HealthEast Customer Service ဖဲ ၆၅၁-၂၃၂-၁၁၀၀, Fairview Customer Service ဖဲ ၆၁၂-၆၇၂-၆၇၂၄, မ့တမ့ၢ် Fairview Range Customer Service ဖဲ ၂၁၈-၃၆၂-၆၆၂၄ န့ၣ်လီၤ.

ပုၤဆါကဘၣ်ဟံးမူဒါလၢကျိၣ်စ့တၢ်ဘူးတၢ်လဲအဂၤတမံလၢလိာ်ဖဲတလၢထီၣ်ကွဲးကျိၣ်စ့တၢ်မၤစၢၤဆီၣ်ထွဲလၢဟ့ၣ်လီၤစ့ၤလီၤန့ၢ်တၢ်ဝဲန့ၣ်လီၤ. တၢ်မ့ၢ်တဟ့ၣ်ကွဲးစ့လၢတၢ်ဟံၣ်ပနီၣ်အဆၢကတီၢ်ပူၤန့ၣ် စ့စရိကဘၣ်တၢ်ရဲၣ်ကျဲဘၣ်အီၤဒ်တၢ်ထၢန့ၢ်စ့အကျိၤကျဲညီန့ၢ်အသိး လၢတၢ်ဒုးန့ၢ်ပၢ်အဂ့ၢ်လၢ Fairview တၢ်ဃုာ်အပူၤ ဒီး တၢ်ထၢတၢ်အပူၤ ဖီလစံာ်အပူၤအသိး,လၢတၢ် မၤန့ၢ်အီၤသ့ဖဲ www.Fairview.orgန့ၣ်လီၤ. Fairview တကွဲးကဟံၣ်ပုၤတၢ်ကမၣ် မ့တမ့ၢ် တပျဲအကရၢခၢၣ်စးတဖၣ်လၢကဘၣ်ထွဲဃုာ်လၢတၢ်ထၢန့ၢ်ကျိၣ်စ့လၢတၢ်မၤဆူၣ်မၤစိး မ့တမ့ၢ် တဖိးသဲးစးအကျဲတဖၣ်ဘၣ်လီၤ.

ကျိၣ်စ့တၢ်မၤစၢၤဆီၣ်ထွဲတၢ်ဒီးန့ၢ်အီၤသ့အတၢ်ထုးထီၣ်ရၢလီၤ

Fairview ကဘိးဘဉ်သုဉ်ညါဘဉ်ကမျာ်လၢအကျိဉ်စ့တၢ်မၤစၢၤဆီဉ်ထွဲအကျဲသန့လၢကျဲအါမံၤအါကလုာ် ဒ်အမ့ၢ် တၢ်စဲးကျဲးရၤလီၤကျိဉ်စ့တၢ်မၤစၢၤဆီဉ်ထွဲအကျဲသန့, တၢ်ပတံထီဉ်ကျိဉ်စ့တၢ်မၤစၢၤဆီဉ်ထွဲလံာ်ကိဉ်ဒ် ဒီးကျိဉ်စ့တၢ်မၤစၢၤဆီဉ်ထွဲအကျဲသန့အဂ့ၢ်ဖုဉ်ကိာ်လၢကျိဉ်စ့တၢ်မၤစၢၤဆီဉ်ထွဲလံာ်ကိဉ်ဒ် ငါ Fairview ပုၤယဲၤသန့(www.Fairview.org), လၢပဉ်ဃုာ်ဒီးကျိဉ်စ့တၢ်မၤစၢၤဆီဉ်ထွဲအကျဲသန့အဂ့ၢ်ဖုဉ်ကိာ်လၢကျိဉ်စ့တၢ်မၤစၢၤဆီဉ်ထွဲလံာ်ကိဉ်ဒ်တၢ်ဂ့ၢ်ဖုဉ်ကိာ်, တၢ်မၤအီၤလၢအံးလဲးထြီုနံးသန့(အိဉ်ဒီးပုၤဆါအတၢ်ဟ့ၣ်လီၤခွဲး) မ့တမ့ၢ် တၢ်စဲးကျဲးထီဉ်လံာ်လဲးတဖၣ်လၢပုၤဆါတဖၣ်အဂီၢ်လၢကမျာ်တၢ်လီၤတၢ်ကျဲးလၢတၢ်ဆါဟံဉ်ပုၤဒီးလၢတၢ်ပရၢ မ့တမ့ၢ် လီၤပရၢ(အိဉ်ဒီးပုၤဆါအတၢ်ဟ့ၣ်လီၤခွဲး) လၢကမျာ်တၢ်ထံဉ်အီၤအလီၤဖျိဖျါဖျါလၢတၢ်ဆါဟံဉ်ပုၤဂ့ၢ်ဖုဉ်ကိာ်အုၤဒီးပုၤအိဉ်အတၢ်လီၤတဖၣ် ဒီးပုၤဆါအလံာ်တူၢ်လီၤစ့အလံာ်တီၢ်မိပုၤန့ၣ်လီၤ. Fairview ကဘိးဘဉ်သုဉ်ညါဒီးဒုးသုဉ်ညါဘဉ်ပုၤတၢ်ဖိတဖၣ်လၢဘဉ်တၢ်မၤစၢၤအီၤဖျိ Fairview ဘဉ်ဃးကျိဉ်စ့မၤစၢၤဆီဉ်ထွဲအကျဲသန့အိဉ်ဖျိအပုၤယဲၤသန့, လံာ်တၢ်ကစီဉ်တဖၣ် ဒီးဖျိတၢ်ဟ့ၣ်နီၤလီၤကျိဉ်စ့မၤစၢၤဆီဉ်ထွဲအလံာ်တၢ်ကစီဉ်ကဘျးဖိကွဲးဒ်တဖၣ်ဆူပုၤတၢ်ဖိတဖၣ်အအိဉ်ဖျိ Fairview ကသံဉ်ဒီးတဖၣ်န့ၣ်လီၤ.

တၢ်နီၤဖးကဒါက့ၤ တၢ်ဟ့ၣ်သးကညီၤတၢ်ကဟုကယာ်တၢ်မၤစၢၤ/ကျိဉ်စ့တၢ်မၤစၢၤဆီဉ်ထွဲတၢ်ရဲဉ်ကျဲၤ အကလုာ်

Fairview ဘဉ်သုဉ်သုဉ်ဆါတံာ်လၢတဖၣ်ဟ့ၣ်အဘျးအလဲလၢပုၤဆါအစ့စရီၤအိဉ်တုၢ်သန့ထီဉ်အသးလၢတၢ်သ့တၢ်ဘဉ်တအိဉ်လၢကဟ့ၣ်တၢ်အဘျး အလဲလၢဘဉ်တၢ်ဒုးအိဉ်ထီဉ်အီၤဖျိတၢ်ထၢစ့တၢ်မၤအကျိဉ်အကျဲလၢအညီန့ၣ်လီၤ. ဖဲပတၢ်ဆါတံာ်လၢတဖၣ်ဟ့ၣ်အဘျးအလဲအံၤသန့ထီဉ်အသးလၢပုၤဆါတၢ်အကျိဉ်စ့တၢ်ဘဉ်ကီဘဉ်ခဲအဖီခိဉ်န့ၣ်, စ့လၢအအိဉ်တုၢ်တဖၣ်အံၤကဘဉ်တၢ်ရဲဉ်ကျဲၤကဒါက့ၤအီၤအကလုာ်ဖျိ Fairview ဒ်ကျိဉ်စ့တၢ်မၤစၢၤ မ့တမ့ၢ် တၢ်ဟ့ၣ်သးကညီၤတၢ်ကဟုကယာ်တၢ်မၤစၢၤ, ဃုာ်ဒီး System Director of Revenue Cycle မူဒါခိဉ် မ့တမ့ၢ် အပုၤဟ့ၣ်လီၤမူဒါအတၢ်အာ်လီၤတူၢ်လီၤန့ၣ်လီၤ.

တၢ်အဘျးအလဲတဖၣ်လၢအါန့ၢ် ပဒိဉ်အစ့တၢ်ဟ့ၣ်ကဒါက့ၤ

တၢ်အဘျးအလဲလၢတဘဉ်တၢ်ဟ့ၣ်အိဉ်လိးတဖၣ်လၢအဟဲအိဉ်ထီဉ်အသးလၢ Medicare, Medicaid ဒီး ကီၢ်စဲး/လီၤကဝီၤအဖျိအယာ်တၢ်ကဟုကယာ်တၢ်ရဲဉ်ကျဲၤတဖၣ်ဘဉ်တၢ်ပဉ်ဃုာ်အီၤဒ်ပုၤတၢ်တၢ်န့ၢ်ဘျးဖျိလၢတၢ်လီၤဆီအိဉ် အမုၢ်လၢတၢ်အဘျးအလဲနီၤတဖၣ်ဒီးစ့တၢ်ဟ့ၣ်ကဒါက့ၤအဘျးစၢၤအယီၤန့ၣ်လီၤ.

မိဂ်ပဂ်တဖဂ်လၢအအိဂ်လၢဟံဂ်အပူၤဒီးအဝဲသ့ဂ်အဖိလၢအဒိဂ်တုဂ်ခိဂ်ပွဲၤန့ဂ်တဘဂ်တဂ်ဂံၢ်ဒွဲးဆူ ဟံဂ်ဖိဖိအနီဂ်ဂံၢ်
မ့တမ့ၢ် ဖိတဂၤန့ဂ်ကျိဂ်စ့တဂ်ဟဲန့ၢ် မ့တမ့ၢ်ဘဂ်လၢ
ပုၤကွဲၢ်ထွဲတဂ်ဖိးသဲးစး/တဂ်ဒီးသန့ၤထီဂ်အသးလၢအဖိးသဲးစးအံၤဘဂ်တဂ်အုဂ်သးဒိဖျိလံာ်တီလံာ်မိအဖိးသဲးစးန့ဂ်လီၤ.

ကျိဂ်စ့တဂ်မၤစၢၤဆိဂ်ထွဲဖိလစံဂ် လံာ်ဟိံထွဲ B

တၢ်မၤကၢၤအံၤကၢၤအံၤတၢ်ဂ့ၢ်တၢ်ကျိၤ:

- တၢ်မၤကၢၤအံၤကၢၤအံၤတၢ်ဂ့ၢ်တၢ်ကျိၤ:
 - တၢ်မၤကၢၤအံၤကၢၤအံၤကျိၤတၢ်ဟံးန့ၢ်တၢ်ဂ့ၢ်တၢ်ကျိၤမ့ၢ်တၢ်ဂ့ၢ်လိာ်လၢကမၤယုၢ်မၤသကိးတၢ်ဒီး Fairview လၢတၢ်ပတံထီၣ်တၢ်အတၢ်မၤအကျိၤအကျဲန့ၢ်ကဒုးအိၣ်ထီၣ်တၢ်အစၢလၢ (Charity Care Application)တၢ်ဟ့ၣ်သးကညီၤတၢ်ကဟုကယၢ်တၢ်မၤစၢၤတၢ်ပတံထီၣ်တၢ်အတၢ်သမၤန့ၢ်လီၤ. မ့ၢ်လၢ, ဖဲပုၤပတံထီၣ်တၢ်အံၤဘၣ်တၢ်ဟ့ၣ်အီၤ (Charity Care)တၢ်ဟ့ၣ်သးကညီၤတၢ်ကဟုကယၢ်တၢ်မၤစၢၤတၢ်ပတံထီၣ်တၢ်ဒီး Fairview သ့ၣ်ညါဝဲလၢတၢ်ဟ့ၣ်သးကညီၤတၢ်ကဟုကယၢ်တၢ်မၤစၢၤတၢ်ပတံထီၣ်တၢ်အတၢ်ပိးတၢ်လီၤတၢ်ဟ့ၣ်လီၤအံၤ တဘၣ်ဘၣ်န့ၢ်, တၢ်ဟ့ၣ်သးကညီၤတၢ်ကဟုကယၢ်တၢ်မၤစၢၤတၢ်ပတံထီၣ်တၢ်ဒီး တၢ်ဟ့ၣ်သးကညီၤတၢ်ကဟုကယၢ်တၢ်မၤစၢၤလၢအဘၣ်တၢ်ဟ့ၣ်လီၤတမံၤဂ့ၢ်တမံၤဂ့ၢ်န့ၢ်ကဘၣ်တၢ်ဟံးန့ၢ်က့ၤအီၤဒ် ဘၣ်တၢ်ဆၢတံၢ်အီၤဒ်ဖျါ Fairview တၢ်ဟံးဂ့ၢ်ဝဲဒ်န့ၢ်လီၤ.

ကျိန်စုတၢ်မၤစၢၤဆိၣ်ထွဲဖိလစံာ်

လံာ်ဟံးထွဲ D

(Charity Care Program) တၢ်ဟ့ၣ်သးကညီၤတၢ်ကဟုကယၢ်တၢ်ရဲၣ်တၢ်ကျဲၤတၢ်ကွၢ်ကဟံးကွံာ်တဖၣ်:

Fairview

တၢ်ဟ့ၣ်သးကညီၤတၢ်ကဟုကယၢ်တၢ်ရဲၣ်တၢ်ကျဲၤတဖၣ်ဒီးတၢ်ဟ့ၣ်သးကညီၤတၢ်ကဟုကယၢ်တၢ်တီၢ်ကျဲၤအဂၢၤတဖၣ်တကျါၤဘၢတၢ်လၢအဖီလာ်ဘၣ်န့ၣ်လီၤ:

- ပုၤဆါတဖၣ်လၢတလူၤဟံးထွဲတၢ်ဟ့ၣ်သးကညီၤတၢ်ကဟုကယၢ်တၢ်မၤစၢၤတၢ်ပတံၤတီၣ်တၢ်အတၢ်မၤအကျိၤအကျဲၤန့ၣ်ဘၣ်တၢ်သမၢတၢ်ဟ့ၣ်သးကညီၤတၢ်ကဟုကယၢ်တၢ်မၤစၢၤသ့န့ၣ်လီၤ.
- ပုၤဆါအစီၤအံၤမ့ၢ်အအိၣ်ခိးတၢ်အဖၢမ့ၢ်ဒီးတၢ်အုၣ်ကီၤဒီပနံၣ်န့ၣ်
တၢ်ဟ့ၣ်သးကညီၤတၢ်ကဟုကယၢ်မၤစၢၤကဘၣ်တၢ်သမၢအီၤမ့ၢ်လၢပုၤပတံၤတီၣ်တၢ်တမၤယုၢ်မၤသကိးတၢ်ဒီးတၢ်ယုၢ်က့ၤတၢ်အတၢ်ဆိၣ်ထွဲတၢ် မ့တမ့ၢ် တၢ်ထၢတၢ်လၢပုၤသ့ဖုတဖုတၢ်ကရၢကရိတဖၣ်လၢအအိၣ်ထီၣ်သးသ့န့ၣ်လီၤ.
- တၢ်ဟ့ၣ်မၤစၢၤတဖၣ်လၢပုၤဟ့ၣ်လီၤတၢ်မၤစၢၤလၢတမ့ၢ် Fairview ဘၣ်, Fairview
ပုၤဟ့ၣ်လီၤတၢ်မၤစၢၤအဂၢၤတဖၣ်လၢတဘၣ်တၢ်ကျါၤဘၢအီၤခိဖျိဖိလစံာ်အံၤဘၣ်န့ၣ်လီၤ.
- တၢ်ဟ့ၣ်မၤစၢၤတဖၣ်လၢဘၣ်တၢ်မၤအီၤဖဲ Fairview Express ကသံၣ်ဒးတဖၣ်.
- တၢ်အဘူးအလဲတဖၣ်လၢအဘၣ်ထွဲဒီးတၢ်လဲၤထီၣ်က့ၤလီၤ. မ့တမ့ၢ်နီၣ်တၢ်အိၣ်တၢ်ဆိး တၢ်အဘူးအလဲတဖၣ်
- တၢ်ကူးကွဲးဟံးန့ၣ်မၤပုၤက့ၢ်ဂီၤဒိတၢ်ကူစါယါဘျါလၢအဘၣ်ထွဲဒီးတၢ်ဟံးန့ၣ်အပူၤတဖၣ်လၢအကဲထီၣ်အသးလၢတၢ်ကူးကွဲးကူစါယါဘျါအဖီခိၣ်တုၤ ဒိတနံၣ်တၢ်ကူးကွဲးကူစါယါဘျါဝံၤအလီၢ်ခဲလၢတၢ်ကူးကွဲးကူစါယါဘျါလၢပုၤဆါတဖၣ်အဂီၢ်န့ၣ်
တကြးဝဲဘၣ်ဝဲလၢတၢ်ဟ့ၣ်သးကညီၤတၢ်ကဟုကယၢ်တၢ်ရဲၣ်တၢ်ကျဲၤတၢ်မၤစၢၤလီၤတၢ်အပူၤန့ၣ်လီၤ.
တၢ်ဟ့ၣ်ကူၣ်ဟ့ၣ်ဖးတမံၤဂ့ၤတမံၤဂ့ၤလၢတၢ်ဘီၣ်ဘၣ်က့ၤတၢ်အဂီၢ်ဆူ
တၢ်ဆိတလဲတဖၣ်အံၤကဘၣ်လဲၤခိဖျိကျိန်စုတၢ်ဟံးကဟုကယၢ်တၢ်အတၢ်မၤအကျိၤအကျဲၤန့ၣ်လီၤ.
- ပုၤလၢတမ့ၢ်ကီၢ်အမဲရကၤထံဖိကီၢ်ဖိတဖၣ်, ပုၤလၢတမ့ၢ်ပုၤအိၣ်ဆိးထီၣ်တဖၣ်, မ့တမ့ၢ်
ကီၢ်အမဲရကၤဖိတဖၣ်လၢအအိၣ်လၢကီၢ်အမဲရကၤအချၢတဖၣ်န့ၣ်
တကြးဝဲဘၣ်ဝဲလၢတၢ်ဟ့ၣ်သးကညီၤတၢ်ကဟုကယၢ်တၢ်ရဲၣ်တၢ်ကျဲၤအဂီၢ်ဘၣ်, တၢ်အံၤပုၤယုၢ် ပုၤဆါတဖၣ်လၢဘၣ်စုၣ်အဖီခိၣ်
ဒီး က့ၢ်ဖိလၢထံကီၢ်အဂၢၤတဖၣ်န့ၣ်လီၤ. တၢ်အံၤပုၤယုၢ်
ပုၤတဂၤစုၣ်စုၣ်တဖၣ်လၢတဆဲးလီၤမံၤလၢအအိၣ်လၢကီၢ်အမဲရကၤအပူၤဒီး
လၢတမ့ၢ်ပုၤအိၣ်ဆိးတၢ်ဖိတဖၣ်လၢအိၣ်ဂၢ်ဆိးကျါၤဘၣ်တဖၣ်န့ၣ်လီၤ. US ပုၤအအိၣ်ဆိးဂၢ်ကျါၤ/Green Card
- Fairview Free Standing ကသံၣ်ဒးတဖၣ် တပုၤယုၢ်မၤသကိးတၢ်ဒီး
တၢ်ကူစါယါဘျါတၢ်မၤစၢၤဆိၣ်ထွဲလၢကီၢ်စုၣ်အချၢဘၣ်န့ၣ်လီၤ. လၢတၢ်န့ၣ်အယိပုၤဆါလၢအအိၣ်ဒီး free-standing
ကသံၣ်ဒး အပူၤတဖၣ်လၢ အအိၣ်ဒီး ကီၢ်စုၣ်အချၢ Medicaid တၢ်အုၣ်ကီၤန့ၣ်တကြးဝဲဘၣ်ဝဲလၢ
တၢ်ဟ့ၣ်သးကညီၤတၢ်ကဟုကယၢ်အဂီၢ်ဘၣ်န့ၣ်လီၤ.
- တၢ်ဟ့ၣ်မၤစၢၤတဖၣ်ဘၣ်တၢ်ဆိကမိၣ်အီၤလၢတဘၣ်တၢ်ကျါၤဘၢအီၤခိဖျိပုၤဟ့ၣ်လီၤတၢ်အုၣ်ကီၤအါတက့ၢ်
မ့တမ့ၢ်ဘၣ်လၢတၢ်အံၤဘၣ်တၢ်ဆိကမိၣ်အီၤဒိတၢ်ကဟုကယၢ်ညီၣ်န့ၣ်လီၤ.

- ခီဖျိုလာပန်တမ်းတမ်းအနုဆန်လာအဟုန်လီတမ်းမစာဆူကမျှင်လီလီအယ်၊ Fairview
ဟံတံကူစါယါဘျါတံပီးတံလီ ဒီး Fairview Orthotics & Prosthetics [ကသံတံပီးတံလီတဖန်ဒ်သီး
ဆာထာန်ဒံဆဲးတယံခီဒီး အဂုအဂါ] တဖန်တဘန်တံကျါဘာအီလီလစံခံအီလီလ်ဘန်.
- Fairview ဟံတံကဟုကယံဒီး Fairview
ကသံကျးအိန်ဝဲဒီးအဲသွန်တံဟုန်သးကညီတံကဟုကယံတံမစာဖီလစံတဖန်ဒ်ဝဲဒီး
တဘန်တံကျါဘာအီလီလစံခံအီလီလ်ဘန်.
- တံလီတံကျဲသွန်တဖန်လာအဘန်ထွဲလီသးဒီး Fairview လါအမုန်
တံကရကရိမုန်ပုဖးဒိန်လီဆီတဖန်ဒီးလာတဘန်ဃးဒီးဖီလစံခံအံ၊ ဒ်သီး၊ ဘန်ဆန်တမုန်ထဲဒန်၊ Fairview Maple
Grove Ambulatory Surgery Center, Crosstown Surgery Center, ဒီး Greenview Alzheimer's နှံလီ.
- တံဟုန်မစာစံနီတဖန်လာဘန်တံဟုန်လီအီဖဲ ပုအဖုတဖန်လာတမုန် Fairview
ဘန်နှံတဘန်တံကျါဘာအီလီလစံခံအီလီလ်ဘန်.

ကျိန်စုတင်မၤစၢၤဆိန်ထွဲဖိလစံာ်

လံာ်ဟိံထွဲ E

(Charity Care Program) တၢ်ဟ့ၣ်သးကညီၤတၢ်ကဟုကယၢ်တၢ်ရဲၣ်တၢ်ကျဲၤ- တၢ်ထုးစ့ၤလီၤတၢ်အပူၤတၢ်ရဲၣ်တၢ်အဂၤတဖၣ်

- ကျိန်စုတၢ်ကွၢ်ကဟံာ်ကွၢ်တဖၣ်
 - Fairview ပုၤပၤဆၢတၢ်လၢဘၣ်တၢ်ဟ့ၣ်လီၤမူဒါ
ကသမံသမိးဆၢတၢ်ကွၢ်ကဟံာ်ကွၢ်ခဲလၢကဆၢတၢ်ပုၤဆၢအတၢ်သ့တၢ်ဘၣ်လၢကဟ့ၣ်တၢ်အဘူးအလဲန့ၣ်လီၤ. ထဲဒၣ်တၢ်ကွၢ်ကဟံာ်ကွၢ်တဖၣ်လၢအဘၣ်ထွဲဒီး ပုၤဆၢလၢတအိၣ်ဒီးကျိန်စုလီၤခိၣ်ခိၣ်တဖၣ်လၢကဟ့ၣ်တၢ်အဘူးအလဲန့ၣ် ကဘၣ်တၢ်မၤအိၣ်ဒီးဟံာ်ဖျါအိၣ်ဒီး (Charity Care) တၢ်ဟ့ၣ်သးကညီၤတၢ်ကဟုကယၢ်တၢ်မၤစၢၤန့ၣ်လီၤ.
တၢ်ဂ့ၢ်အဂၤခဲလၢကတဖၣ်ကဘၣ်တၢ်မၤအိၣ်ဒီးဟံာ်ဖျါအိၣ်ဒီး တၢ်ပၤဆၢရဲၣ်ကျဲၤတၢ်ဘၣ်က့ၤတဖၣ်ဒီး တမ့ၢ်ဒ်တၢ်ဟ့ၣ်သးကညီၤတၢ်ကဟုကယၢ်တၢ်မၤစၢၤ မ့တမ့ၢ် ဒ့ၣ်ကမၢ်လၢအအါ, ဒ်ဘၣ်တၢ်န့ၣ်ဖျါအိၣ်ဒီးလၢကီၢ်စၢ်ဒီးကီၢ်စၢ်ဖျါတၢ်န့ၣ်လီၤကျဲၤတဖၣ်အဖီလၢန့ၣ်လီၤ. ပုၤပတံထီၣ်တၢ်လၢအတလၢကွၢ် FPL တၢ်န့ၣ်ကျဲၤတဖၣ်ဒီး အိၣ်ဒီးကသံၣ်ကသီဒ့ၣ်ကမၢ်လၢတဟ့ၣ်ဘၣ်အပူၤဒီးဘၣ်မ့ၢ်အါန့ၣ်ဒီး ဟံာ်ဖိဃီဖိကျိန်စုတၢ်ဟံာ်န့ၣ်တဖျါတၢ်ထုးကွၢ်အခိအသ့ လၢအပူၤကွၢ်တန့ၣ်အတီၢ်ပူၤန့ၣ် ဘၣ်သ့ၣ်သ့ၣ် တၢ်ပျဲအိၣ်လၢကပတံထီၣ် တၢ်ဟ့ၣ်သးကညီၤတၢ်ကဟုကယၢ်တၢ်မၤစၢၤ ခီဖျါ ကျိန်စုတၢ်ကွၢ်ကဟံာ်ကွၢ်န့ၣ်လီၤ.
- ပုၤမ့ၢ်တၢ်ပုၤတီၢ်အပူၤတၢ်ပုၤမၤသကိးတၢ်ကရၢတဖၣ်:
 - Fairview ပုၤမ့ၢ်တၢ်ပုၤတီၢ်အပူၤတၢ်ပုၤမၤသကိးတၢ်ကရၢတဖၣ်မ့ၢ် တၢ်မၤဃုာ်မၤသကိးလီၤသးလၢ Fairview ဒီး ပုၤမ့ၢ်တၢ်ပုၤတီၢ်အပူၤတၢ်ပုၤမၤသကိးတၢ်မၤတဖၣ်အဘၣ်စၢၤန့ၣ်လီၤ. Fairview အၢၣ်လီၤတူၢ်လၢကကွၢ်ကဟံာ်ကွၢ်တၢ်ဆါဟံာ်ဒီးကသံၣ်ဒီး တၢ်ဟ့ၣ်သးကိးတၢ်အုၣ်ကီၢ်တဖၣ် ဒီး တၢ်ဟ့ၣ်စ့ၤလီၤတၢ်အပူၤတဖၣ်န့ၣ်လီၤ.
တၢ်ရဲၣ်တၢ်ကျဲၤအံၤအကရၢဖိတဖၣ်န့ၣ်ပၢၢ်ဝဲလၢအဝဲသ့ၣ်တဖၣ်အိၣ်ဒီးမူဒါလၢတၢ်ပိးတၢ်လီၤတမံၤဂ့ၢ်တမံၤဂ့ၢ်လၢတဘၣ်တၢ်ကျဲၤဘၢအိၣ်ဒီးဖျါ Medicare, ဒ်သိး တၢ်က့ၤစိာ်ကသံၣ်ကသီတဖၣ်ဆူဟံာ်န့ၣ်လီၤ.
တၢ်ဟ့ၣ်သးကညီၤတၢ်ကဟုကယၢ်တၢ်မၤစၢၤတၢ်ပၤဆၢတၢ်မူဒါခိၣ်ကဘၣ်က့ၤစရီတဖၣ်န့ၣ်လီၤ. နီၣ်ဂံၢ်နီၣ်ဒွးတဖၣ်လၢဘၣ်တၢ်ထၢဖျါအိၣ်ဒီးလၢ Medicare န့ၣ်ကမၤလီၤမၤကွၢ် တၢ်ကဟ့ၣ်သးကညီၤတၢ်ကဟုကယၢ်တၢ်မၤစၢၤတၢ်ဘၣ်က့ၤန့ၣ်လီၤ.
 - တၢ်ပတံထီၣ်တၢ်တဖၣ်လၢတၢ်ဆဲးလီၤမံၤအဂီၢ်
 - တၢ်ပတံထီၣ်တၢ်ဂ့ၢ်တဖၣ်ခဲလၢကဆၢသးဆူဒီးဘၣ်တၢ်ရဲၣ်ကျဲၤကွၢ်အိၣ်ဒီးဖျါ Senior Community Services(ပုၤတၢ်တၢ်ဖိးတၢ်မၤခိၣ်န့ၣ်) မ့တမ့ၢ် တၢ်လီၤယံၤကီၢ်စၢ်ဝဲဒၣ်ဒီးတဖၣ်န့ၣ်လီၤ. ပုၤဆါတဖၣ်ဃုာ်ထီၣ်တၢ်ပတံထီၣ် မ့တမ့ၢ် တၢ်ဂ့ၢ်တၢ်ကျိၤသ့ခီဖျါတၢ်ကိးလီၤတံစိ ၉၅၂-၇၆၇-၀၆၆၅ မ့တမ့ၢ် ကွၢ်ဖဲပုၤယံၤသန့ www.seniorcommunity.org လၢဂ့ၢ်ခိၣ်လီၤကဝီၤတဖၣ် မ့တမ့ၢ် တၢ်ကိးလီၤတံစိ ၁-၈၀၀-၆၆၅-၅၇၁၁ မ့တမ့ၢ် ကွၢ်ဖဲပုၤယံၤသန့ www.aeo.org/senior-services လၢတၢ်လီၤအဂီၢ်သ့န့ၣ်လီၤ.

- တၢ်ကြးဝဲဘၣ်ဝဲအတၢ်လိာ်ဘၣ်
 - ပုၤဆါကဘၣ်တၢ်ဆဲးလီၤမံၤလၢတၢ်ကူၤစါယါဘျါအဒုအတြၢ် A ဒီး B ဒီး တဘၣ်မ့ၢ် တၢ်လဲလိာ်တၢ်တိာ်ကျဲၤဘၣ်.
 - အိၣ်ဒီး Medicare တၢ်ပၣ်ယုာ်အါထီၣ်တသ့ဘၣ်.

- Retro တၢ်ဟ့ၣ်သးကညီၤတၢ်ကဟ့ၣ်ကယၢ်တၢ်မၤစၢၤ/တၢ်ကူၤစါယါဘျါပုၤအဖျါအယၢ်တၢ်ဟ့ၣ်သးကညီၤတၢ်ကဟ့ၣ်ကယၢ်
 - ပုၤဆါတၢ်ဂၤအခဲအံၤမ့ၢ်အိၣ်ဝဲဒီး MA မ့တမ့ၢ် MinnesotaCare ဒီး တၢ်ဟ့ၣ်မၤစၢၤအမုၢ်နံၤလၢအပူၤကွံာ်ခဲလၢာ်တဖၣ်တဘၣ်တၢ်ကျါၢ်ဘၢအီၤခီဖျါ MA/MinnesotaCare ဘၣ်န့ၣ်, စရိတမံၤဂ့ၤတမံၤဂ့ၤလၢအအိၣ်ထီၣ်တချး MA တၢ်အၢၣ်လီၤတူၢ်လိာ်အမုၢ်နံၤန့ၣ်ဘၣ်သ့ၣ်သ့ၣ်ကြးဝဲဘၣ်ဝဲလၢတၢ်ဟ့ၣ်သးကညီၤတၢ်ကဟ့ၣ်ကယၢ်တၢ်မၤစၢၤသ့ၣ်လီၤ

- တၢ်ထုးစ့ၤလီၤတၢ်အပူၤလၢ ပုၤတအိၣ်ဒီးတၢ်အုၣ်ကီၤအဂီၢ်:
 - လၢတၢ်ရဲၣ်တၢ်ကျဲၤတဖၣ်လၢအအိၣ်လၢ ကျိၣ်စ့တၢ်မၤစၢၤဆီၣ်ထွဲဖိလစံာ်အဖိလၢအမဲာ်ညါ, Minnesota ဒီး Wisconsin ပုၤအိၣ်ဆိးတၢ်ဖိတဖၣ်လၢတအိၣ်ဒီးတၢ်အုၣ်ကီၤကကြးဝဲဘၣ်ဝဲလၢ တၢ်ထုးစ့ၤလီၤတၢ်အပူၤလၢ ပုၤတအိၣ်ဒီးတၢ်အုၣ်ကီၤလၢတၢ်ဆါဟံာ်တၢ်ဟ့ၣ်မၤစၢၤတဖၣ်အဂီၢ်တချး တၢ်ဟ့ၣ်သးကညီၤတၢ်ကဟ့ၣ်ကယၢ်တၢ်ထုးစ့ၤလီၤတၢ်အပူၤတၢ်ပတံၤထီၣ်တၢ်န့ၣ်လီၤ. တၢ်ထုးစ့ၤလီၤတၢ်အပူၤအံၤသန့ၤထီၣ်အသးလၢ ပီၣ်ရီၣ်ခိၣ်ကျါၢ်တၢ်ထၢစ့အတီၤပတီၢ်တဖၣ်တၢ်အၢၣ်လီၤအီၤလီၤဒီး တမ့ၢ် တၢ်ဟ့ၣ်သးကညီၤတၢ်ကဟ့ၣ်ကယၢ်တၢ်ရဲၣ်တၢ်ကျဲၤတခါဘၣ်န့ၣ်လီၤ.

ကျိပ်စုတၢ်မၤစၢၤဆိၣ်ထွဲဖိလစံၣ်

လံာ်ဟံၣ်ထွဲ F

တၢ်ယုတၢ်အပူၤဒီးတၢ်

ထၢတၢ်အပူၤတဖၣ်

- Fairview အိၣ်ဒီး တၢ်ယုတၢ်အပူၤဒီးတၢ်ထၢတၢ်အပူၤ အဖိလစံၣ်လၢတဒ်သိးလိာ်အသးလၢအအိၣ်ဝဲဒၣ်လၢပှၢ်ယဲၤသန့ www.fairview.org အပူၤ မ့တမ့ၢ်ခီဖျိတၢ်ကိးဘၣ် Fairview Customer Service လၢ ၆၅၂-၆၇၂-၆၇၂၄ မ့တမ့ၢ်လီၤတဲစိကိးကလီ ၁-၈၈၈-၇၀၂-၄၀၇၃, HealthEast Customer Service လၢ ၆၅၁-၂၃၂-၁၁၀၀ မ့တမ့ၢ်လီၤတဲစိကိးကလီၤ-၈၆၆-၇၇၀-၆၄၁၁, မ့တမ့ၢ် Fairview Range Customer Service လၢ ၂၁၈-၃၆၂-၆၆၂၄ မ့တမ့ၢ်လီၤတဲစိကိးကလီ ၁-၈၇၇-၃၉၀-၆၆၂၄ န့ၣ်တက့ၢ်. ဖိလစံၣ်အံၤပၣ်ဃုာ်ဒီးတၢ်ဂ့ၢ်တၢ်ကျိၤလၢအလီၤတၢ်လီၤဆဲးဘၣ်ဃးဒီး-
 - တၢ်ယုန့ၢ်အပူၤတၢ်မၤအကျိၤအကျဲး Fairview ကမၤဝဲ တၢ်ဟံၣ်ဖျါတၢ်ယုန့ၢ်တၢ်အပူၤတဖၣ်ဒ် တၢ်ဆၢကတီၢ်အပနီတဖၣ်လၢဘၣ်တၢ်ဟံၣ်လီၤဝဲအသိးဒီး ကဟ့ၣ်လီၤ အစ့ၤကတၢ်အသီ ၁၂၀ လၢ တၢ်ယုန့ၢ်အပူၤအဆိကတၢ်တခါလၢတၢ်လဲၤပုးသးဝံၤအလီၤခံ တချုးစးထီၣ်တၢ်ထၢစုတၢ်ဟံးန့ၢ်ဂ့ၢ်ဝီတဖၣ်လၢ စရိတခါအဖိခိၣ်ဘၣ်န့ၣ်လီၤ.
 - ဃုာ်လီၤဘျါလီၤစရိတဖၣ်: Fairview ကဟ့ၣ်လီၤအစ့ၤကတၢ် ၂၄၀ သီလၢကယုာ်လီၤဘျါလီၤ စရိတဖၣ်လၢကဘၣ်ဟ့ၣ်တၢ်အပူၤခီဖျိတၢ်ရဲထၢအါမံၤ, ဒ်သိး တၢ်ဟံၣ်ဖျါထီၣ်တၢ်အုၣ်ကီၤလၢအကြးဝဲဘၣ်ဝဲ မ့တမ့ၢ် တၢ်ကူစါယါဘျါတၢ်မၤစၢၤဆိၣ်ထွဲ. တၢ်ဟ့ၣ်အဘူးအလဲတၢ်ရဲၣ်ကျဲၤတဖၣ်, တၢ်ဟ့ၣ်သးကညီၤတၢ်ကဟ့ၣ်ကယာ်တၢ်မၤစၢၤ မ့တမ့ၢ် ကျိၤကျဲၤအဂၤတဖၣ်န့ၣ်လီၤ.
 - တၢ်ထၢတၢ်အပူၤတၢ်ဟံးန့ၢ်ဂ့ၢ်ဝီတဖၣ်: လၢတၢ်တဟ့ၣ်တၢ်အဘူးအလဲအပူၤန့ၣ်, Fairview ကဟ့ၣ်ခီဃီၤစုစရိတဖၣ်ဆူ တၢ်ထၢစုကရၢခၢၣ်စးတဖၣ် ဒီး/မ့တမ့ၢ် တၢ်ထၢစုန့ၣ်တဖၣ်လၢအဖိးသဲးလၢကဟံးန့ၢ်ဂ့ၢ်ဝီထီၣ်ထီၣ်အခံန့ၣ်လီၤ. Fairview ကဟ့ၣ်လီၤတၢ်ဘိးဘၣ်သ့ၣ်ညါဆူပုၤဆါအစ့ၤကတၢ်အသီ ၃၀ တချုးတၢ်စးထီၣ်တၢ်ဟံးန့ၢ်ဂ့ၢ်ဝီအလီၤဆီတဖၣ်လၢ စရိတခါအဖိခိၣ်ဘၣ်န့ၣ်လီၤ.

ပုၤဟ့ၣ်လီၤတၢ်မၤစၢၤအ

စရိ

Fairview အိၣ်ဒီးပုၤဟ့ၣ်လီၤတၢ်မၤစၢၤကရူၢ်ခဲလၢာ်အစရိလၢအဟ့ၣ်လီၤဂီၢ်အူတၢ်ဟ့ၣ်မၤစၢၤတဖၣ်ဒီး တၢ်ဟ့ၣ်မၤစၢၤတဖၣ်လၢအလိာ်တၢ်ကူစါယါဘျါသပုၤကတၢ်ဆူပုၤဆါတဖၣ်ဖဲ Fairview တၢ်ဆါဟံၣ်အတၢ်သ့ၣ်ထီၣ်အပူၤန့ၣ်လီၤ. စရိအံၤဒုးန့ၣ်ဖျါထီၣ်ပုၤဟ့ၣ်လီၤတၢ်မၤစၢၤတဖၣ်လၢဘၣ်တၢ်ကျိၤဘၢဒီးတဘၣ်တၢ်ကျိၤဘၢအီၤခီဖျိ Fairview ကျိပ်စုတၢ်မၤစၢၤဆိၣ်ထွဲဖိလစံၣ်န့ၣ်လီၤ (ကွၢ်ဘၣ် link လၢဘၣ်တၢ်ဒုးစဲဘူးအီၤန့ၣ်တက့ၢ်). <https://www.fairview.org/search/doctors> မ့တမ့ၢ်https://www.healtheast.org/images/stories/billing/covered_providers.pdf

တၢ်ကရၢကရိအဖုလၢအတူၢ်လိာ်ဒီးသ့ၣ်ဒၣ်:

Fairview Lakes ကသံၣ်ကသီၣ်ဂ့ၢ်ဝီအလီၤခၢၣ်သး တူၢ်လိာ်ဒီးသ့ၣ်ဒၣ်ဖိလစံၣ်တခါအံၤလီၤ.

Fairview Northland ကသံဃာ့ကသီဂျိုးဝီအလီခါးသး တူင်လိာ်ဒီးသုဝဲဒုင်ဖိလစံဉ်တခါအံၤလီၤ.
Fairview Range ကသံဃာ့ကသီဂျိုးဝီအလီခါးသး တူင်လိာ်ဒီးသုဝဲဒုင်ဖိလစံဉ်တခါအံၤလီၤ.
Fairview Ridges တါဆါဟံဉ်တူင်လိာ်ဒီးသုဝဲဒုင်ဖိလစံဉ်တခါအံၤလီၤ.
Fairview Southdale တါဆါဟံဉ်တူင်လိာ်ဒီးသုဝဲဒုင်ဖိလစံဉ်တခါအံၤလီၤ.
Grand Itasca ကသံဃာ်ဒီးတါဆါဟံဉ်တူင်လိာ်ဒီးသုဝဲဒုင်ဖိလစံဉ်တခါအံၤလီၤ.
HealthEast St. John's တါဆါဟံဉ်တူင်လိာ်ဒီးသုဝဲဒုင်ဖိလစံဉ်တခါအံၤလီၤ.
HealthEast St. Joseph's တါဆါဟံဉ်တူင်လိာ်ဒီးသုဝဲဒုင်ဖိလစံဉ်တခါအံၤလီၤ.
HealthEast Woodwinds တါဆါဟံဉ်တူင်လိာ်ဒီးသုဝဲဒုင်ဖိလစံဉ်တခါအံၤလီၤ.
HealthEast Bethesda တါဆါဟံဉ်တူင်လိာ်ဒီးသုဝဲဒုင်ဖိလစံဉ်တခါအံၤလီၤ.
HealthEast ကသံဃာ်ဒီးတဖဉ် ဒီးကရုကရိလါအပျဲပျဲဖျဲးတါထါတါခိတါသွဲတဖဉ်တူင်လိာ်ဒီးသုဝဲဒုင်ဖိလစံဉ်တခါအံၤလီၤ.
Minnesota ဖှဉ်စိမိၤ ကသံဃာ့ကသီဂျိုးဝီအလီခါးသး တူင်လိာ်ဒီးသုဝဲဒုင်ဖိလစံဉ်တခါအံၤလီၤ.
Fairview ကသံဃာ်ကသီဂျိုးဝီ တူင်လိာ်ဒီးသုဝဲဒုင်ဖိလစံဉ်တခါအံၤလီၤ.

ဖိလစံဉ်အကစၢ်:

Vice President of Revenue Cycle (ခိသွဲတါဟဲန့ၢ်တါဆါကတီၢ်အကွီၤကရုခိဉ်စၢၤ)

ဘဉ်တါအါၣ်လီၤတူင်လိာ်အိၤဖျိ:

Fairview ကမံးတံာ်မိၢ်ပျဲပျဲန့ၢ်လီၤတါတဖဉ်

မုၢ်န့ၢ်(တဖဉ်):

တူၤလီၤတီၤလီၤမုၢ်န့ၢ်: ၂-၁၈-၀၇, ကမံးတံာ်မိၢ်ပျဲပျဲအါၣ်လီၤတူင်လိာ်

တါလဲလိာ်အလီၢ်တဖဉ် -

ပုၤတၢၢ်တါကဟုကဟံာ်ကတီၢ်ကမံးတံာ်မိၢ်ပျဲပျဲအါၣ်လီၤတူင်လိာ်တ့ၢ်ဝဲ ကျိဉ်စ့တါရဲၣ်ကျဲၤတဖဉ်လၢပုၤဆါတါဟ့ၣ်မၤစၢၤတဖဉ်ဖဲမုၢ်န့ၢ် ၁၂-၁၆-၀၄

မုၢ်န့ၢ်လၢဘဉ်တါကွၢ်ဘိဘဉ်က့ၤအိၤ: ၂/၁/၁၅; ၁၂/၁/၁၅; ၁၂/၂၉/၂၀၁၅; ၁/၂၉/၂၀၁၆, ၇/၂၄/၂၀၁၇, ၆/၂၀/၁၉, ၂/၁၀/၂၀, ၂/၁/၂၁

မုၢ်န့ၢ်လၢဘဉ်တါသမံသမိးကွၢ်က့ၤအိၤ: Fairview ကမံးတံာ်မိၢ်ပျဲပျဲသမံသမိးဒီးအါၣ်လီၤတူင်လိာ်ကဒါက့ၤကဒီးအသီတဘျီ: ၄/၁၆/၁၅, ၆/၁၇/၁၆, ၈/၁၇/၁၇, ၁၁/၅/၁၉, ၈/၅/၂၁

တါကွၢ်ဘိဘဉ်က့ၤမုၢ်န့ၢ်လၢဘဉ်တါမၤအိၤ: ၆/၁/၁၅, ၆/၁၇/၁၆, ၁၁/၁/၁၇